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 Dz-14.0021.4.2016 

 

PROTOKÓŁ 

 

Z XXII Sesji Rady Dzielnicy XIV Czyżyny, Kadencji 2014 - 2018, która odbyła się  

06.04.2016 r., w siedzibie Rady i Zarządu Dzielnicy XIV Czyżyny. 

 

Obrady XXII Sesji Rady Dzielnicy XIV otworzył Przewodniczący Rady i Zarządu Dzielnicy 

XIV Czyżyny – Pan Marek Ziemiański. W obradach wzięło udział 20 radnych (lista 

obecności w załączniku). 

 

 

1. Otwarcie sesji. 

 

Prowadzący obrady po otwarciu obrad XXII Sesji Rady Dzielnicy XIV przywitał członków 

Rady Dzielnicy XIV Czyżyny oraz przybyłych gości, a następnie w oparciu o listę 

obecności, stwierdził, że jest quorum. 

 

2. Przedstawienie projektu porządku obrad. 

 

Prowadzący odczytał projekt porządku obrad, który został doręczony radnym drogą 

mailową wraz z projektami uchwał. 
 

Projekt porządku obrad: 

 

1. Otwarcie sesji. 

2. Przedstawienie projektu porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z sesji nr XXI Rady Dzielnicy XIV Czyżyny. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie przyznania medalu pamiątkowego XX-lecia powstania 

Dzielnic Miasta Krakowa – projekt Komisji Kultury. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do 

dyspozycji Dzielnicy XIV Czyżyny na rok 2016. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do 

dyspozycji Dzielnicy XIV Czyżyny na rok 2016. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do 

dyspozycji Dzielnicy XIV Czyżyny na rok 2016. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia rocznego sprawozdania z działalności Zarządu 

Dzielnicy XIV Czyżyny za 2015 r. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Planu Rozwoju Dzielnicy w ramach projektu 

„Dzielnice Planują!”. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie opinii dotyczącej ustanowienia trwałego zarządu na 

nieruchomości oznaczonej jako działka nr 39/1 obręb 6 j. ew. Nowa Huta na rzecz 

Zarządu Zieleni Miejskiej w Krakowie (GS-02.6844.4.18.2015.AM z dn. 18.03.2016 r.). 

11. Podjęcie uchwały w sprawie opinii odnośnie celowości dokonania zamiany 

nieruchomości położonych w rejonie ul. Stella Sawickiego (GS-05.6840.5.3.2016.MS z 

dn. 10.02.2016 r.) - projekt Komisji Zagospodarowania Przestrzennego. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie opinii odnośnie rozporządzenia nieruchomościami 

położonymi w rejonie ul. Kłosowskiego i ul. Kremskiego (GS-05.6840.5.19.2015.MS z dn. 

10.02.2016 r.) - projekt Komisji Zagospodarowania Przestrzennego. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie opinii dotyczącej ponownego zawarcia umowy najmu 

lokalu socjalnego położonego przy ul. Sikorki w Krakowie (ML-02.7123.132.2016.BS z 

dn. 23.03.2016 r.). 

14. Podjęcie uchwały w sprawie opinii dotyczącej ponownego zawarcia umowy najmu 

lokalu socjalnego w os. 2 Pułku Lotniczego w Krakowie (ML-02.7123.103.2016.BS z dn. 

04.03.2016 r.). 
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15. Informacje przewodniczących komisji problemowych. 

16. Informacje Zarządu. 

17. Sprawy bieżące. 

18. Oświadczenia i komunikaty. 

19. Zamknięcie obrad XXII sesji Rady Dzielnicy XIV.   

 

Prowadzący obrady zapytał, czy są zgłoszenia do przedstawionego projektu porządku 

obrad. 

Wobec braku zgłoszeń Prowadzący obrady stwierdził, że projekt porządku stanowi 

porządek obrad przedmiotowej sesji. 

 

III. Przyjęcie protokołu z sesji nr XXI Rady Dzielnicy XIV Czyżyny. 

 

Przewodniczący poinformował, że protokół z sesji nr XXI Rady Dzielnicy XIV Czyżyny był 

wystawiony w biurze do wglądu i zapytał, czy są jakieś uwagi do protokołu.  

Nie zgłoszono żadnych uwag. 

Protokół został przyjęty. 

 

IV. Podjęcie uchwały w sprawie przyznania medalu pamiątkowego XX-lecia 

powstania Dzielnic Miasta Krakowa. 

 

Przewodniczący Komisji Kultury przedstawił projekt uchwały.  

Przewodniczący poinformował, iż Zarząd pozytywnie zaopiniował projekt uchwały. 

 

Przewodniczący otworzył dyskusję. 

Głos zabrali radni: Wojciech Krzysztonek, Jerzy Woźniakiewicz, Marek Ziemiański. 

Przewodniczący zamknął dyskusję. 

 

Przewodniczący zarządził głosowanie projektu uchwały. 

Głosowanie jawne, zwykłą większością głosów: za-20, przeciw – 0, wstrzym – 0. 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

Wręczenie medalu. 

Głos zabrał Pan Józef Placha. 

Przewodniczący zarządził przerwę w posiedzeniu. (godz. 18.25) 

Po przerwie. 

 

V. Podjęcie uchwały w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych 

do dyspozycji Dzielnicy XIV Czyżyny na rok 2016. 

 

Członek Zarządu Jerzy Woźniakiewicz przedstawił projekt uchwały. 

Głos zabrał Komendant VIII Komisariatu Policji w Krakowie. 

 

Przewodniczący Komisji Praworządności i Porządku Publicznego poinformował, iż komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący otworzył dyskusję. 

Głos zabrał radny Tomasz Poller. 

Przewodniczący w imieniu Zarządu zgłosił autopoprawkę do przedmiotowego projektu 

uchwały. 

Przewodniczący zamknął dyskusję. 

 

Przewodniczący zarządził głosowanie projektu uchwały wraz z autopoprawką. 

Głosowanie jawne, zwykłą większością głosów: za-20, przeciw – 0, wstrzym – 0. 

Uchwała została podjęta jednogłośnie.  
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VI. Podjęcie uchwały w sprawie korekty rozdysponowania środków 

wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy XIV Czyżyny na rok 2016. 

 
Przewodniczący przedstawił projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Zagospodarowania Przestrzennego poinformował, iż komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący otworzył dyskusję. 

Głos w dyskusji wzięli radni: Aleksy Gałka, Wojciech Krzysztonek. 

Przewodniczący zamknął dyskusję. 

 
Przewodniczący zarządził głosowanie projektu uchwały. 

Głosowanie jawne, zwykłą większością głosów: za-19, przeciw – 1, wstrzym – 0. 

Uchwała została podjęta. 

VII. Podjęcie uchwały w sprawie korekty rozdysponowania środków 

wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy XIV Czyżyny na rok 2016. 

Przewodniczący przedstawił projekt uchwały. 
Przewodniczący w imieniu Zarządu zgłosił autopoprawkę do przedmiotowego projektu 

uchwały. 

 
Przewodnicząca Komisji Sportu poinformowała, iż komisja negatywnie zaopiniowała 

projekt uchwały. 

 
Przewodniczący otworzył dyskusję. 

W dyskusji udział wzięli radni: Wojciech Krzysztonek, Marek Ziemiański, Łukasz Cieślik, 

Zbigniew Ulmaniec, Halina Krzynówek, Jerzy Woźniakiewicz, Bogdan Kondratowicz, 

Aleksy Gałka, Anna Moksa. 

Przewodniczący zamknął dyskusję. 

 
Przewodniczący zarządził przerwę w posiedzeniu. (godz. 19.00) 

Po przerwie. 

 
Radny Wojciech Krzysztonek złożył poprawkę do przedmiotowego projektu uchwały. 

Przewodniczący zarządził głosowanie poprawki. 

Głosowanie jawne, zwykłą większością głosów: za-10, przeciw – 8, wstrzym – 2. 

Poprawka została przyjęta. 

 

W wyniku przegłosowanej poprawki Przewodniczący w imieniu Zarządu zgłosił 

autopoprawkę do przedmiotowego projektu uchwały dotyczącą korekty uzasadnienia 

projektu uchwały. 
 
Przewodniczący zarządził głosowanie projektu uchwały wraz z poprawką i autopoprawką.  

Głosowanie jawne, zwykłą większością głosów: za-19, przeciw – 0, wstrzym – 1. 

Uchwała została podjęta. 

 

VIII. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia rocznego sprawozdania z 

działalności Zarządu Dzielnicy XIV Czyżyny za 2015 r. 

 

Przewodniczący zabrał głos w sprawie sprawozdania z działalności Zarządu za 2015 rok. 

Z-ca Przewodniczącego Łukasz Cieślik zabrał głos w sprawie sprawozdania z działalności 

Zarządu za 2015 rok.  

Członek Zarządu Jerzy Woźniakiewicz zabrał głos w sprawie sprawozdania z działalności 

Zarządu za 2015 rok. 
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Członek Zarządu Paweł Meysztowicz zabrał głos w sprawie sprawozdania z działalności 

Zarządu za 2015 rok.  

Członek Zarządu Jerzy Ciepiela zabrał głos w sprawie sprawozdania z działalności 

Zarządu za 2015 rok.  
 
Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej zabrała głos informując o pozytywnej opinii komisji 

dotyczącej sprawozdania z działalności Zarządu za 2015 rok.  
 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej przedstawiła projekt uchwały.  
 

Przewodniczący otworzył dyskusję. 

Głos zabrali radni: Marek Ziemianski, Wojciech Krzysztonek.  

Przewodniczący zamknął dyskusję. 

 
Przewodniczący poinformował, iż wpłynął pisemny wniosek grupy radnych o 

przeprowadzenie głosowania imiennego projektu uchwały w sprawie korekty 

rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy XIV Czyżyny na rok 

2016. 

 

Przewodniczący zarządził głosowanie projektu uchwały: 

 

 

L.p. Nazwisko i Imię 

1 BRYDNIAK ANNA  -     głos wstrzymujący    

2 CIEPIELA JERZY –     za 

3 CIEŚLIK ŁUKASZ –     za 

4 FRANCZYK MICHAŁ -    głos wstrzymujący 

5 GAŁKA ALEKSY -     głos wstrzymujący 

6 KONDRATOWICZ BOGDAN -           głos wstrzymujący 

7 KRUPA BOGDAN -     głos wstrzymujący 

8 KRZYNÓWEK HALINA -    głos wstrzymujący 

9 KRZYSZTONEK WOJCIECH -   głos wstrzymujący 

10 MEYSZTOWICZ PAWEŁ -    za 

11 MOKSA ANNA -     głos wstrzymujący 

12 POLLER TOMASZ –     za 

13 PORADA MARCIN -     za 

14 SADOWSKI MAREK -    nieobecny 

15 SZATKO-NOWAK JOLANTA -   głos wstrzymujący 

16 SZELĘGIEWICZ WERONIKA -   za 

17 TATULIŃSKA MARTA -    za 

18 ULMANIEC ZBIGNIEW -    głos wstrzymujący 

19 WOŹNIAKIEWICZ JERZY –   za 

20 ZADĘCKA REGINA -     głos wstrzymujący 

21 ZIEMIAŃSKI MAREK –    za 

 

W wyniku powyższego głosowania: za -9, przeciw – 0, wstrzym. – 11, 1 radny 

nieobecny Rada odrzuciła projekt uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania co jest 

zgodnie z par. 57 ust. 6 jednoznaczne z przyjęciem uchwały o nie przyjęciu 

sprawozdania. 

Zgodnie z par. 57 ust. 7 Uchwała Rady w sprawie nie przyjęcia sprawozdania Zarządu 

jest równoznaczna ze złożeniem wniosku o odwołanie Zarządu.  

 

Głos zabrali radni: Wojciech Krzysztonek, Marek Ziemiański.  

 

IX. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Planu Rozwoju Dzielnicy w ramach 

projektu „Dzielnice Planują!”. 
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Z-ca Przewodniczącego przedstawił projekt uchwały wraz z autopoprawką.  

 

Głos zabrali przedstawiciele Stowarzyszenia Pracownia Obywatelska. 

Głos zabrali radni: Wojciech Krzysztonek, Łukasz Cieślik, Marta Tatulińska, Weronika 

Szelęgiewicz, Michał Franczyk, Tomasz Poller, Bogdan Kondratowicz, Anna Brydniak, 

Jerzy Woźniakiewicz, Aleksy Gałka.  

Radny Jerzy Woźniakiewicz złożył wniosek formalny o odesłanie projektu uchwały do 

projektodawcy celem ustalenia harmonogramu pracy i uzupełnienia uwag zgłaszanych 

przez radnych.  

Głos zabrała przedstawicielka Stowarzyszenia Pracownia Obywatelska. 

 

Przewodniczący zarządził głosowanie wniosku formalnego. 

Głosowanie jawne, zwykłą większością głosów: za-20, przeciw – 0, wstrzym – 0. 

Wniosek formalny uzyskał wymaganą większość. 

 
Przewodniczący zarządził przerwę w posiedzeniu. (godz. 20.19) 

Po przerwie. 

 
X. Podjęcie uchwały w sprawie opinii dotyczącej ustanowienia trwałego zarządu 

na nieruchomości oznaczonej jako działka nr 39/1 obręb 6 j. ew. Nowa Huta na 

rzecz Zarządu Zieleni Miejskiej w Krakowie (GS-02.6844.4.18.2015.AM z dn. 

18.03.2016 r.). 

 

Członek Zarządu Paweł Meysztowicz przedstawił projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Komisji Ochrony Środowiska poinformował, iż komisja pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodniczący Komisji Zagospodarowania Przestrzennego poinformował, iż komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący otworzył dyskusję. 

Brak głosów w dyskusji. 

Przewodniczący zamknął dyskusję. 

 
Przewodniczący zarządził głosowanie projektu uchwały. 

Głosowanie jawne, zwykłą większością głosów: za-18, przeciw – 0, wstrzym – 1. 

Uchwała została podjęta. 

 

XI. Podjęcie uchwały w sprawie opinii odnośnie celowości dokonania zamiany 

nieruchomości położonych w rejonie ul. Stella Sawickiego (GS-

05.6840.5.3.2016.MS z dn. 10.02.2016 r.) 

 

Przewodniczący Komisji Zagospodarowania Przestrzennego przedstawił projekt uchwały. 

 

Głos zabrali radni: Zbigniew Ulmaniec, Marek Ziemiański, Bogdan Kondratowicz, 

Wojciech Krzysztonek, Jerzy Woźniakiewicz, Anna Moksa, Marta Tatulińska, Tomasz 

Poller. 

Radny Tomasz Poller złożył wniosek formalny o zamknięcie dyskusji.  

 

Przewodniczący zarządził głosowanie wniosku formalnego. 

Głosowanie jawne, zwykłą większością głosów: za-18, przeciw – 0, wstrzym – 0. 

Wniosek formalny uzyskał wymaganą większość. 

 
Przewodniczący zarządził głosowanie projektu uchwały. 

Głosowanie jawne, zwykłą większością głosów: za-18, przeciw – 0, wstrzym – 0. 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
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XII. Podjęcie uchwały w sprawie opinii odnośnie rozporządzenia 

nieruchomościami położonymi w rejonie ul. Kłosowskiego i ul. Kremskiego (GS-

05.6840.5.19.2015.MS z dn. 10.02.2016 r.) 

 

Przewodniczący Komisji Zagospodarowania Przestrzennego przedstawił projekt uchwały. 

 

Głos zabrał Przewodniczący Zarządu. 

Przewodniczący poinformował, iż Zarząd pozytywnie zaopiniował projekt uchwały.  

 

Przewodniczący otworzył dyskusję. 

Radna Anna Moksa złożyła poprawkę do projektu uchwały. 

W dyskusji udział wzięli radni: Wojciech Krzysztonek, Marek Ziemiański, Jerzy 

Woźniakiewicz, Marta Tatulińska, Halina Krzynówek, Regina Zadęcka. 

Radna Anna Moksa złożyła wniosek formalny o zamknięcie dyskusji.  

 

Przewodniczący zarządził głosowanie wniosku formalnego. 

Głosowanie jawne, zwykłą większością głosów: za-19, przeciw – 0, wstrzym – 0. 

Wniosek formalny uzyskał wymaganą większość. 

 

Przewodniczący zarządził głosowanie poprawki. 

Głosowanie jawne, zwykłą większością głosów: za-14, przeciw – 1, wstrzym – 4. 

Poprawka została przyjęta. 

 

Przewodniczący zarządził głosowanie projektu uchwały wraz z poprawką.  

Głosowanie jawne, zwykłą większością głosów: za-18, przeciw – 0, wstrzym – 1. 

Uchwała została podjęta. 

 
XIII. Podjęcie uchwały w sprawie opinii dotyczącej ponownego zawarcia 

umowy najmu lokalu socjalnego położonego przy ul. Sikorki w Krakowie (ML-

02.7123.132.2016.BS z dn. 23.03.2016 r.). 

 

Z-ca Przewodniczącego Łukasz Cieślik przedstawił projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca Komisji Pomocy Społecznej poinformowała, iż komisja pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący otworzył dyskusję. 

Brak głosów w dyskusji. 

Przewodniczący zamknął dyskusję. 

 
Przewodniczący zarządził głosowanie projektu uchwały. 

Głosowanie jawne, zwykłą większością głosów: za-19, przeciw – 0, wstrzym – 0. 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

 

XIV. Podjęcie uchwały w sprawie opinii dotyczącej ponownego zawarcia umowy 

najmu lokalu socjalnego w os. 2 Pułku Lotniczego w Krakowie (ML-

02.7123.103.2016.BS z dn. 04.03.2016 r.). 

 

Przewodnicząca Komisji Społecznej Anna Brydniak przedstawiła projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca Komisji Pomocy Społecznej poinformowała, iż komisja pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący otworzył dyskusję. 

Brak głosów w dyskusji. 

Przewodniczący zamknął dyskusję. 
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Przewodniczący zarządził głosowanie projektu uchwały. 

Głosowanie jawne, zwykłą większością głosów: za-19, przeciw – 0, wstrzym – 0. 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

XV. Informacje przewodniczących komisji problemowych. 

 
Radny Wojciech Krzysztonek poruszył sprawę rozstrzygnięcia przetargu na druk gazetki 

dzielnicowej. 

Radny Aleksy Gałka poruszył sprawę pisma WS UMK dot. wskazania obiektów jako 

pomników ochrony przyrody. Głos zabrał radny Michał Franczyk.  

XVI. Informacje Zarządu. 

 

Przewodniczący poruszył następujące sprawy: 

- ustalenie z konwentu Przewodniczących dot. przekazania 3 500 zł na organizację 

obchodów 25-lecia Dzielnic Miasta Krakowa; 

- termin konferencji nt. dzielnic w dn. 19.04.2016 r. godz.16.30 w Urzędzie Miasta 

Krakowa, pl. Wszystkich Świętych 3-4; 

 

XVII. Sprawy bieżące. 

 

Radny Aleksy Gałka poinformował o terminie debaty dot. smogu w Krakowie w dn. 

07.04.2016 r. godz. 11 sala obrad RMK. 

 

Radny Tomasz Poller zaproponował wręczanie medali pamiątkowych osobom 

wyróżnionym przez Radę Dzielnicy na sesji kolejnej od podjęcia uchwały w 

przedmiotowej sprawie. 

 

Radny Bogdan Krupa poruszył następujące sprawy: 

- sprawa odrestaurowania fontanny w Parku Lotników Polskich; 

- sprawa lokalizacji basenu przy SP 155. 

 

Radna Regina Zadęcka poruszyła następujące sprawy: 

- sprawa zalewanego podziemia pod Rondem Czyżyńskim podczas opadów; 

- sprawa plagi szczurów w kiosku przy ul. Wężyka, w którym mieścił się sklep 

alkoholowy; 

- sprawa zapisów na zajęcia fitness; 

- sprawa przeznaczonych środków finansowych na Wigilię i Mikołaja w 2016 r. Głos zabrał 

Z-ca Przewodniczącego Łukasz Cieślik.   

 

Radna Anna Brydniak poruszyła sprawę braku pisemnej odpowiedzi Zarządu na pismo 

złożone w siedzibie rady kierowane również do Prezydenta Miasta Krakowa. 

Głos zabrali radni: Marek Ziemianski, Marta Tatulińska, Anna Brydniak, Aleksy Gałka.  

 

Radna Marta Tatulińska poruszyła sprawę prac trwających na terenach ogródków 

jordanowskich. 

 

Radny Zbigniew Ulmaniec poruszył następujące sprawy: 

- sprawa braku kierowania pism do Komisji Praworządności i Porządku Publicznego; 

- prośba o udostępnianie nagrań audio i video z sesji rady dzielnicy – Głos zabrał 

Przewodniczący Marek Ziemiański. 

- sprawa braku pisemnej odpowiedz Zarządu na pismo złożone przez radną Annę 

Brydniak – Głos zabrali radni: Marek Ziemiański, Anna Brydniak; 

- sprawa stojącej wody po opadach na wyremontowanej części ul. Medweckiego; 
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- sprawa braku kopii sprawozdań jednostek realizujących zadania w teczkach komisji 

problemowych. Głos zabrał Przewodniczący Marek Ziemiański. 

 

XVIII. Oświadczenia i komunikaty. 

Brak.  

 

XIX. Zamknięcie obrad XXII sesji Rady Dzielnicy XIV.  

Przewodniczący zamknął obrady XXII sesji Rady Dzielnicy XIV Czyżyny w kadencji 2014-

2018 o godz. 21:52. 

 

 

Protokołowała:         Podpisał: 

 

Alicja Ambrozik            Marek Ziemiański 

     

pracownik biura              Przewodniczący 

 

  Rady i Zarządu 

        Dzielnicy XIV Czyżyny 

  

 


